



**Advanced Expert Event Management Services for Canada's Science Policy Conference
Services de gestion d'événements spécialisés et modernes pour la Conférence
sur les politiques scientifiques canadiennes**

QUESTIONS & ANSWERS / QUESTIONS ET RÉPONSES

001

This document is issued to answer questions from bidders regarding Innovation, Science and Economic Development Canada's Advanced Contract Award Notice # IC600099. ALL TERMS AND CONDITIONS OF THE ACAN REMAIN UNCHANGED.

Innovation, Science and Economic Development intends to solicit a bid and negotiate with the firm identified in the ACAN. Suppliers who consider themselves fully qualified and available to provide the services described in the ACAN may submit a statement of capabilities in writing to the contact person identified in the notice on or before the closing date of the notice. The statement of capabilities must clearly demonstrate how the supplier meets the advertised requirements.

****Version française ci-dessous****

Question No. 1:

To quickly and precisely respond to the tender (IC600099) for the Advanced Expert Event Management Services for Canada's Science Policy Conference.

We would like to clarify a few points.

First, given the near date of the event and to be able to consider the scale of events to organize. Could you specify:

- How many participants are expected;
- Budget allocated to the event;
- What are the aspects to be included in such a project? (Welcome cocktail, number of conferences, closing festivities etc.).

Answer No. 1:

- The number of participants expected is based on last year's attendance of approximately 500 delegates which include scientists, science policy experts, industry representatives and policy researchers;
- The Department of Innovation, Science and Economic Development Canada (ISED) has a requirement for a full range of advanced expert event management services for the Canadian Science Policy Conference 2016 at a total budget of \$50K plus applicable taxes;
- Section 4 of the ACAN notice describes in detail the full range of Advanced Expert Event Management Services required.

Question No. 2:

What aspects should be included in the budget called for \$ 50,000? Is this the production budget or the fees provided to the contractor?

Answer No. 2:

Section 4 of the ACAN notice describes in detail the scope of work for the full range of Advanced Expert Event Management Services required at a total cost of \$50K plus applicable taxes.

Question No. 3:

We need clarification on the application of thorough knowledge of the subject. We have particular expertise in logistics and innovative organization of this type of event. But few in the field of scientific policies. But, we have close resources that can act as consultants. Could this external contribution be considered?



**Advanced Expert Event Management Services for Canada's Science Policy Conference
Services de gestion d'événements spécialisés et modernes pour la Conférence
sur les politiques scientifiques canadiennes**

Answer No. 3:

We expect the selected organization to bring this expertise within budget.

Question No. 4:

Also, we understand that the chosen contractor will contract the speakers. Has the organization already contacted or identified a list of potential speakers?

Answer No. 4:

The scheduling and contracting of the speakers is out of scope of this ACAN.

*****English Version Above*****

Ce document est publié pour répondre aux questions des soumissionnaires concernant la demande d'Innovation, Sciences et Développement économique Canada Préavis d'Adjudication de Contrat #IC600099. TOUTE LES MODALITES ET CONDITIONS DU PAC DEMEURENT SANS CHANGEMENT.

Innovation, Sciences et Développement économique Canada a l'intention d'inviter à soumissionner l'entreprise susmentionnée dans le PAC et de négocier un contrat avec elle. Les fournisseurs qui se considèrent pleinement qualifiés et qui sont disponibles pour fournir les biens et services décrits dans le PAC peuvent présenter par écrit un énoncé de leurs capacités à la personne-ressource indiquée dans le PAC d'ici la date de clôture de l'avis. L'énoncé de capacités doit démontrer clairement la façon dont le fournisseur répond aux exigences annoncées.

Question No. 1:

Afin de répondre rapidement et justement à l'appel d'offre (IC600099) pour les services de gestion d'événements spécialisés et modernes pour la conférence sur les politiques scientifiques Canadiennes.

Nous aimerions avoir des précisions sur quelques points.

Premièrement, vu la date rapprochée de l'évènement et pour être en mesure de considérer l'ampleur des événements à organiser. Pourriez-vous préciser.

- Combien de participants sont attendus;
- Budget attribué à l'évènement;
- Quels sont les aspects à inclure dans les projets? (cocktail de bienvenue, nombre de conférences, festivités de fermeture ect.).

Réponse No. 1:

- Le nombre de participants attendus est basé sur la présence de l'an dernier d'environ 500 délégués qui comprend des scientifiques, des experts de la politique scientifique, des représentants de l'industrie et des chercheurs en politique;
- Le ministère de l'Innovation, Science et Développement économique Canada (ISED) a un besoin pour toute la gamme de services de gestion d'événements spécialisés et modernes pour la Conférence canadienne de la politique scientifique 2016 à un budget total de 50K \$ plus les taxes applicables ;
- Section 4 de l'avis PAC décrit en détail la gamme complète des services de gestion d'événements spécialisés et modernes requis.



**Advanced Expert Event Management Services for Canada's Science Policy Conference
Services de gestion d'événements spécialisés et modernes pour la Conférence
sur les politiques scientifiques canadiennes**

Question No. 2 :

Quels sont les aspects doivent être inclus dans le budget nommé de 50 000\$. Est-ce le budget de production ou les honoraires prévus de l'agence ?

Réponse No. 2 :

Section 4 de l'avis PAC décrit en détail la portée du travail pour l'ensemble des services de gestion d'événements spécialisés et modernes nécessaire à un coût total de 50K \$ taxes applicables en sus.

Question No. 3 :

Nous avons besoin de précision concernant la demande de connaissance approfondi du sujet. Nous avons une expertise particulière dans l'organisation logistique et innovatrice de ce type d'événement. Mais peu dans le domaine de politiques scientifique. Par contre, nous avons des ressources proches qui peuvent agir comme consultants. Est-ce que cet apport externe pourra être considéré?

Réponse No. 3 :

Nous nous attendons à l'organisation choisie pour apporter cette expertise dans le budget prévu.

Question No. 4 :

Aussi, nous avons bien compris que l'agence choisie devra contracter les conférenciers. Est-ce que l'organisation a déjà contacté ou déterminé une liste de conférenciers potentiels ?

Réponse No. 4 :

La programmation et les marchés des conférenciers ne font pas partie de la portée des travaux pour ce PAC.